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Je škoda, že tradice Pávov-
ského rybníka utichla, a jsem 
přesvědčena, že obyvatelům 
krajského města přírodní kou-
paliště chybí, říká Veronika 
Dáňová, předsedkyně osadní-
ho výboru pro městskou část 
Pávov.

Veronika Dawidowicz �

Je nějaký problém, který aktuál-
ně sužuje městskou část Pávov? 

Trošku nám tady chybí podpo-
ra města ve vybudování zázemí pro 
občany. Všechny budovy, které měs-
to vlastnilo, byly prodány a lidé se 
nemají kde potkávat. Máme rezervu 
k participaci pro fi nancování a vybu-
dování zázemí, ale od města jsme 
dostali informaci, že nám s fi nanco-
váním nijak nepomůže.   

Není zde ani pořádné herní hřiš-
tě, jelikož pozemky, kde současné 

pískové provizorní hřiště je, jsou 
ve vlastnictví církve. Nelze zde pro-
to vybudovat pevné zázemí a hřiště, 
které je všude v okolních vesnicích. 
Jinak musím podotknout, že cítíme 
zájem ze strany města přes Libora 
Kuchyňu, který má snahu občany 
obce vyslechnout a jejich požadavky 
na městské radě posouvat. 

V letních měsících lidé vyhledá-
vají koupání. Co říkáte na to, že 
dříve vyhlášený Pávovský rybník 
již není určen k tomuto účelu?

O tuto myšlenku se velmi dlou-
ho pokoušela starostka Sokola Bed-
řichov paní Liběna Menšíková. 
Bohužel zde podpora města také 
nebyla. Problémem bylo i rozdělení 
pozemků kolem pláže. Je zde něko-
lik majitelů a o odkup město také 
nemělo zájem. 

Byli byste rádi, kdyby se opět 

lidé do kempu v Pávově sjížděli a 
mohli se zde i osvěžit v rybníku? 

V současné chvíli je původní 
Autocamp prodaný novému majite-
li a je zde zřízena ubytovna. Na pláži 
je bohužel velký nepořádek a kou-
pání bych zde v současné chvíli moc 
nedoporučovala. 

Je škoda, že tradice Pávovského 
rybníka utichla, a jsem přesvědče-
na, že obyvatelům krajského města 
přírodní koupaliště chybí. Minimál-
ně si myslím, že v dnešní covid době 
je venkovní přírodní koupaliště více 
bezpečné i vzhledem ke kumulaci 
počtu návštěvníků v uzavřeném pro-
storu Vodního ráje. 

Jak to aktuálně vypadá se stav-
bou protihlukové stěny? Jste rádi, 
že k této výstavbě došlo?

Občané určitě tuto výstavbu vítají, 

jelikož protihluková stěna byla věčné 
téma několik let. Ještě není dořešena 
protihluková stěna od dálnice D1, 
která trápí obyvatele z Nového Pávo-
va. Bude zde probíhat nové měření 
hluku. 

Jak to vypadá s dopravou na ces-
tě do Pávova? Pomohl nový sjezd 
v plynulosti dopravy?

Nový sjezd zatím nebyl zprovoz-
něn. Doprava se komplikuje hlavně 
při konci směny a odjezdu a příjezdu 
zaměstnanců přilehlých fi rem.

Ad Zachování pošty na Březinkách 
Vážení, přemisťování obchodů za město je opravdu naprosto 

nelogické a nesmyslné jednání, výsměch občanům, zaměstna-
ným ženám, seniorům. Jak chcete zalidnit a oživit střed měs-
ta, když odstraníte, zrušíte a přemístíte obchody, služby... za 
město?

Rozhodně na to, aby se zalidnil střed města, nestačí pár provi-
zorních laviček, pingpongové stoly, kuželky… 

V Jihlavě žiji od narození, pamatuji, že střed města býval plný 
obchodů, ve městě to žilo, a to se nekonaly ani žádné jarmarky!

Např. ulice Matky Boží, kde je krásná Jihlavská brána, vypa-
dá jako londýnská ulička ze 14. století, a večer zvláště, vše tma-
vé, rozbité, prodané domy, omítky oloupané, zrušené obchody 
(viz: prodejna Vesna atd.)

Je to vlastně také jedna z hlavních ulic Jihlavy, ale rozhodně 
ne reprezentativní!

A hlavně, jak chcete zadržovat vodu v krajině, jak se neustále 
slibuje, když takové krásné pole zalijete asfaltem? 

Kdo a proč s tímto projektem mohl souhlasit a zničit takový 
kus pole v dnešní době, když ubývá lesů, ubývá vody v přírodě?

Dala by se na tomto místě určitě akceptovat odpočinková 
zelená a sportovní zóna, zimní stadion, případně multifunkční 
hala pro koncerty, stezky a zařízení pro sportovní aktivity.

Doporučovala bych se podívat na zkušenou do městečka 
Havlíčkův Brod, kde si nakoupíte ve středu města to, co běžně 
potřebujete, najíte se a ještě si v zelené zóně s vodotrysky odpo-
činete!

Je nějaká cesta, jak to alespoň trochu napravit?
Vězte, že toto není jen můj názor, ale slyším ho i od svých zná-

mých spoluobčanů. Pokud by byl zveřejněn, tak určitě s ním 
budou souhlasit všichni, kteří to s Jihlavou myslí dobře.

 Dana Koudelová

Městská část Pávov
� Pávov je částí krajského města Jihla-
va s 382 obyvateli. K Jihlavě byl připo-
jen 1. ledna 1968 Zajíždí sem autobuso-
vá linka č. 12 a nachází se zde vlaková 
zastávka Jihlava- BOSCH DIESEL. Obec 
je rozdělena rybníkem na Nový a Starý 
Pávov.

V Pávově chybí zázemí pro občany

Vaše názory

SENIOŘI 

E-mail: penzion.uhercice@email.cz 
Telefon: 725 580 961

Penzion se nachází 20 km od Vranovské přehrady a 40 km od Znojma. 

Pokoje jsou vybaveny nábytkem, internet a automatická pračka jsou v ceně.

Cena: 4.750 Kč/osoba měsíčně vč. veškerých energií. Společná kuchyňka vybavená: 

elektrickým sporákem se sklo-
keramickou deskou, elektrickou 
troubou, mikrovlnkou, varnou 
konvicí. 

Společné WC a sprchy. 
Levné stravování, oběd 59 Kč. 
Wi-Fi připojení na internet. 

CELOROČNÍ BEZBARIÉROVÉ UBYTOVÁNÍ 

v Penzionu Uherčice - samostatný pokoj. 

STAVBA. V Heleníně musela spousta studentů během školního roku absolvovat cestu do Střední 
uměleckoprůmyslové školy od zastávky MHD po nepřehledné silnici bez chodníku. 

Tento problém by už od září měl skončit, jelikož v ulici Hálkova se město rozhodlo vybudovat 
chodník, a učinit tak nejen studentům, ale všem chodcům a řidičům cestu bezpečnější. 

Hotovo by mělo být zhruba v polovině prázdnin. 
Podle města bude nový chodník v Heleníně stát 14,2 milionu korun. Z toho 2,6 milionu korun 

pokryje evropská dotace.  Foto: Veronika Dawidowicz

Nový chodník v Hálkově ulici


